

土木工程学报

CHINA CIVIL ENGINEERING JOURNAL

2016

9



中国土木工程学会 CHINA CIVIL ENGINEERING SOCIETY

第49卷 Vol.49
第9期 No.9

土木工程学报(月刊)

第 49 卷第 9 期 2016 年 9 月

目 次

论 坛

- 我国结构工程的未来——高性能结构工程 聂建国 (1)

结构工程

- 长期轴压下有初应力的 CFRP 约束混凝土柱应力 – 应变关系分析 潘 毅 吴晓飞 曹双寅 万 里 (9)

- 多点输入下基于响应敏感性的单层球面网壳冗余特性研究 叶继红 李柯燃 (20)

- 型钢混凝土 L 形柱 – 混凝土梁框架节点滞回性能试验研究 陈宗平 徐金俊 占东辉 陈宇良 王 妮 薛建阳 (30)

- 考虑地面运动不确定性的地面运动记录选择方法研究 王 敏 朱爱萍 丁袁媛 白绍良 傅剑平 (42)

- 型钢高强混凝土界面黏结传力机理及影响因素分析 应武挡 陈宗平 (53)

- 考虑风速变异性的风致屋面覆盖物损失评估 黄国庆 罗 颖 郑海涛 刘小波 何 华 (64)

桥梁工程

- 近断层地震作用下斜拉桥黏滞阻尼器参数简化设计方法 黄永福 徐 艳 李建中 (72)

岩土力学与地基基础

- 软土地区大直径中掘扩底法管桩承载性能现场试验分析 李志刚 张 雁 朱合华 侯玉宾 赵春风 (78)

- 考虑 T 应力的最大周向应变断裂准则研究 唐世斌 黄润秋 唐春安 张 恒 (87)

隧道工程

- 基于大直径盾构隧道扩挖地铁车站结构安全分析 李习伟 郑 昊 王全贤 (96)

- 圆形截面玻璃纤维筋混凝土桩体抗剪承载力研究 刘 军 王 芳 周 洪 王恩志 曹 鹏 (103)

- 大口径 PCCP 管道断丝频谱响应现场试验研究 (I) 骆建军 姚宣德 张东生 刘江宁 (110)

道路工程

- 预制短型与现浇长型浮置板轨道动力特性及服役性能比较研究 马龙祥 刘维宁 姜博龙 (117)

- 蠕变剪切试验前后粗集料运动轨迹的数字图像分析 谢 军 袁 畅 (123)

CHINA CIVIL ENGINEERING JOURNAL (Monthly)

Vol.49, No.9

Sep. 2016

CONTENTS

The future of structural engineering in China——high-performance structural engineering.....	Nie Jianguo(1)
Analysis on the stress-strain relationship of CFRP confined concrete with initial stress under long-term sustained load	Pan Yi Wu Xiaofei Cao Shuangyin Wan Li(9)
Redundancy evaluation of domes under multi-support excitations based on response sensitivity.....	Ye Jihong Li Keran(20)
Experimental study on hysteretic behavior of L-shaped SRC column-concrete beam joints	Chen Zongping Xu Jinjun Zhan Donghui Chen Yuliang Wang Ni Xue Jianyang(30)
Study on method for ground motion selection considering uncertainties of ground motions	Wang Min Zhu Aiping Ding Yuanyuan Bai Shaoliang Fu Jianping(42)
Interface bond force transfer mechanisms and its influence analysis between shape steel and high-strength concrete	Ying Wudang Chen Zongping(53)
Wind damage estimation for roof coverings with consideration of variability of mean wind speed	Huang Guoqing Luo Ying Zheng Haitao Liu Xiaobo He Hua(64)
Simplified parameter design method of viscous dampers for cable-stayed bridge under near-fault ground motions	Huang Yongfu Xu Yan Li Jianzhong(72)
Experimental study on load-bearing behavior of large-diameter belled PHC pipe pile by NAKS-construction-method in soft soil area	Li Zhigang Zhang Yan Zhu Hehua Hou Yubin Zhao Chunfeng(78)
Study on fracture criterion based on the maximum tangential strain considering the <i>T</i> -stress	Tang Shibin Huang Runqiu Tang Chun'an Zhang Heng(87)
Safety analysis for metro station constructed by enlarging large diameter shield tunnel with mining method	Li Xiwei Zheng Hao Wang Quanxian(96)
Study on shear strength of glass fiber-reinforced polymer (GFRP) rebar concrete piles with circular cross-sections	Liu Jun Wang Fang Zhou Hong Wang Enzhi Cao Peng(103)
In-situ experimental research on spectrum responses of broken wire of large diameter PCCP pipelines (I)	Luo Jianjun Yao Xuande Zhang Dongsheng Liu Jiangning(110)
Comparative study on dynamic characteristics and service performances of prefabricated short and cast-in-place long floating slab tracks	Ma Longxiang Liu Weining Jiang Bolong(117)
Digital image analysis on the trajectory of coarse aggregate before and after creep shear test	Xie Jun Yuan Chang(123)



国内统一刊号：CN11-2120/TU 邮发代号：2-582 国外代号：M288
广告许可证：京海工商广字第 8184 号 定价：25.00 元

万方数据

ISSN 1000-131X

A standard linear barcode is positioned vertically. It contains the ISSN number 9 771000 131162 at the bottom and the digit 09 at the top right.

9 771000 131162